
Schriftelijke vragen ex. Artikel 47 RvO over ‘’Wat betekent de val van het 
kabinet voor ons UPLG?’’ 
 
Geacht College van Gedeputeerde Staten, 
 
Vrijdag 7 juli is het Kabinet Rutte IV na een mislukte onderhandeling op het onderwerp asiel 
gevallen. Zoals gebruikelijk na een dergelijke situatie wordt er vanuit de Tweede Kamer een 
lijst met controversiële onderwerpen opgesteld. Het hele vraagstuk rondom de stikstoffuik en 
de Programma’s Landelijk Gebied zal in alle waarschijnlijkheid ook op die lijst terechtkomen. 
Wij vragen ons af hoe GS hiermee omgaat in de planning richting PS. Wij zouden namelijk 
ergens Q4-23 of Q1-24 een redigeerde en definitieve UPLG ontvangen. 
 
We hebben over bovenstaande de volgende vragen: 

1) Is er al enig zicht op de planning van het UPLG en hoe deze nu aangetast wordt? 
2) Betekent de val van dit kabinet niet sowieso dat alle plannen omtrent het landelijk 

gebied ‘on hold’ moeten worden gezet, ook in het kader van democratie (men gaat 
over enkele maanden naar de stembus)? 

3) Heeft GS al enig bericht ontvangen vanuit het Ministerie van LNV met perspectief en 
advies? 

4) Kan GS in ieder geval alle controversiële besluitvorming die te maken heeft met het 
leven van boeren uit stellen totdat er een nieuw kabinet is? 

5) Hoe denkt GS zelf eigenlijk hoe het beleid vanuit de landelijke overheid eruit gaat 
zien de komende jaren? Komen uw anti-boeren plannen nu niet in gevaar? 

 
Hoogachtend, 
 
Sjors Nagtegaal 
Statenlid 
 


